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Indenrigs- og sundhedsministeren (Lars Løkke 
Rasmussen) har meddelt mig, at han ønsker 
skriftligt at fremsætte: 

Forslag til lov om medicinsk udstyr. 
(Lovforslag nr. L 10). 

Finansministeren (Thor Pedersen) har meddelt 
mig, at han ønsker skriftligt at fremsætte: 

Forslag til lov om ændring af lov om tjeneste- 
mandspension, lov om vederlag og pension m.v. 
for ministre og lov om åremålsansættelse af tje- 
nestemænd og ansatte på tjenestemandslignen- 
de vilkår. (Ændringer som følge af førtidspen- 
sionsreformen, ændringer om tillæg til pensioni- 
ster under 65 år hhv. 67 år samt ændringer som 
følge af indførelse af nye lønsystemer i staten). 
(Lovforslag nr. L 20). 

Beskæftigelsesministeren (Claus Hjort Frederik- 
sen) har meddelt mig, at han ønsker skriftligt at 
fremsætte: 

Forslag til lov om ændring af lov om udstatione- 
ring af lønmodtagere. (Forlængelse af revisions- 
frist og tilføjelse af arbejdstidsloven. 
(Lovforslag nr. L 27). 

Forslag til lov om ændring af lov om Arbejds- 
markedets Tillægspension, lov om Lønmodta- 
gernes Garantifond m.fl. love. (Bortfald af ATP- 
kompensationsordningen). 
(Lovforslag nr. L 28). 

Medlemmer af Folketinget Kamal Qureshi (SF), 
Aage Frandsen (SF) og Lene Garsdal (SF) har 
meddelt mig, at de ønsker at stille følgende fore- 
spørgsel til indenrigs- og sundhedsministeren: 

»Hvilke konkrete tiltag agter regeringen at 
iværksætte for at forebygge de store folkesyg- 
domme?« 
(Forespørgsel nr. F 8). 

Medlemmer af Folketinget Aage Frandsen (SF) 
og Holger K. Nielsen (SF) har meddelt mig, at de 
ønsker at stille følgende forespørgsel til statsmi- 
nisteren og justitsministeren: 

»Er den nuværende regering enig i den opfattel- 
se af embedsmænds rådgivning og bistand til 
regering og ministre, som fremgik af redegørelse 
nr. R 2 af 4. oktober 2001, og hvordan opfatter re- 
geringen de særlige rådgiveres bistand og råd- 
givning, når de optræder som presserådgivere 
og spindoktorer for ministre?« 
(Forespørgsel nr. F 9). 

Medlemmer af Folketinget Lene Garsdal (SF), 
Aage Frandsen (SF) og Ole Sohn (SF) har med- 
delt mig, at de ønsker at stille følgende fore- 
spørgsel til beskæftigelsesministeren: 

»Hvordan vil regeringen sikre, at der inden 2005 
sker en reduktion af anmeldte alvorlige arbejds- 
ulykker, psykosociale risikofaktorer, ensidigt 
gentaget arbejde samt skader som følge af tunge 
løft, jf. regeringens tidligere udtalelser herom?« 
(Forespørgsel nr. F 10). 

Medlemmer af Folketinget Keld Albrechtsen 
(EL) og Line Barfod (EL) har meddelt mig, at de 
ønsker at stille følgende forespørgsel til fødeva- 
reministeren: 

»Hvad kan ministeren oplyse om EU's midtvejs- 
evaluering af landbrugspolitikken og de initiati- 
ver, som den danske regering i den forbindelse 
vil foretage for at opnå en hurtig afvikling af 
EU's landbrugsstøtteordninger?« 
(Forespørgsel nr. F 11). 

Jeg skal her udsætte mødet. Det genoptages i 
dag kl. 13.00. 

Mødet udsat kl. 12.03 

Mødet genoptaget kl.13.00 

Meddelelser fra formanden 

Anden næstformand (Poul Nødgaard): 
Miljøministeren (Hans Christian Schmidt) har 
meddelt mig, at han ønsker skriftligt at fremsæt- 
te: 
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Forslag til lov om ændring af lov om udnyttelse 
af vandkraften i Gudenåen. 
(Lovforslag nr. L 29). 

Forslag til lov om ændring af lov om råstoffer. 
(Lovforslag nr. L 30). 

Medlemmer af Folketinget Jan Trøjborg (S), Ole 
Vagn Christensen (S), Frode Sørensen (S), Jens 
Peter Vernersen (S) og Marianne Jelved (RV) har 
meddelt mig, at de ønsker skriftligt at fremsæt- 
te: 

Forslag til lov om ændring af lov om aktiesei-. 
skaber, lov om anpartsselskaber, lov om værdi- 
papirhandel m.v. og skattekontrolloven. (Udvi- 
delse af selskabsregister med ejeroplysninger). 
(Lovforslag nr. L 31). 

Medlemmer af Folketinget Thomas Adelskov 
(S), Lotte Bundsgaard (S), Carsten Hansen (S), 
Frank Jensen (S), Lene Jensen (S), Anne-Marie 
Meldgaard (S) og Nicolai Wammen (S) har med- 
delt mig, at de ønsker skriftligt at fremsætte: 

Forslag til folketingsbeslutning om oprettelse af 
en sammenhængende ungdoms- og uddannel- 
sesvejledning. 
(Beslutningsforslag nr. B 3). 

Medlemmer af Folketinget Keld Albrechtsen 
(EL) og Line Barfod (EL) har meddelt mig, at de 
ønsker at stille følgende forespørgsel til miljømi- 
nisteren: 

»Hvad kan ministeren oplyse om regeringens 
målsætning for påvirkning af naturarealer og 
vandmiljø med næringsstoffer fra landbruget og 
andre forurenere, så tålegrænserne overholdes, 
iltsvind undgås og grundvandet bevares meget 
næringsfattigt?« 
(Forespørgsel nr. F 12). 

Medlemmer af Folketinget Jørn Jespersen (SF), 
Anne Grete Holmsgaard (SF), Jeppe Kofod (S), 
Pernille Blach Hansen (S), Elsebeth Gerner Niel- 
sen (RV), Martin Lidegaard (RV), Jann Sjursen 
(KRF) og Mogens Nørgaard Pedersen (KRF) har 
meddelt mig, at de ønsker at stille følgende fore- 

spørgsel til udenrigsministeren og miljøministe- 
ren: 

»Hvilke initiativer agter regeringen at tage på 
lokalt, nationalt og globalt niveau for at følge op 
på beslutningerne fra verdenstopmødet i Johan- 
nesburg, og hvordan agter regeringen at bruge 
det danske EU-formandskab i denne sammen- 
hæng?« 
(Forespørgsel nr. F 13). 

Medlemmer af Folketinget Mogens Lykketoft (S) 
og Jeppe Kofod (S) har meddelt mig, at de øn- 
sker at stille følgende forespørgsel til statsmini- 
steren og udenrigsministeren: 

»Hvad kan regeringen oplyse om bestræbelser- 
ne på i FN's Sikkerhedsråds regi at sikre afvik- 
ling af Iraks masseødelæggelsesvåben og om sin 
egen indsats som formandskab i EU for at tilve- 
jebringe en fælles holdning?« 
(Forespørgsel nr. F 14). 

Forhandlingen genoptoges 

Anden næstformand (Poul Nødgaard): 
Vi fortsætter med korte bemærkninger til hr. 
Mogens Lykketoft., 

(Kort bemærkning). 
Line Barfod (EL): 
Enhedslisten er meget bekymret over de meldin- 
ger, der kommer om salg af sygehuse og den 
kurs, som regeringen også har udstukket, hvor 
man ønsker, at det offentlige sygehusvæsen 
fremover skal privatiseres og styres af markeds- 
mekanismer. 

Derfor er vi meget glade for det forslag til 
vedtagelse, som Socialdemokraterne fremsatte i 
formiddags, og vi vil gerne stemme for det for- 
slag. Men vi mener, at der mangler et element i 
forslaget til vedtagelse, nemlig det, at der også i 
øjeblikket bliver lukket sygehuse, samtidig med 
at vi diskuterer, hvordan strukturen skal være 
for det fremtidige danske sundhedsvæsen. Der- 
for vil vi også fremsætte vores eget forslag, som 
jeg vil læse højt om lidt. 

Det, jeg gerne vil spørge hr. Mogens Lykke- 
toft om, er, om Socialdemokratiet vil være med 
til at kæmpe for at bevare et velfungerende of- 
fentligt sygehusvæsen med fri og lige adgang 
for alle, et sygehusvæsen, som styres af, at man 


